
Efter utallige lungebetændelser har e-cigaretten hjulpet mig til at kvitte cigaretterne. 

Har fået et mere aktivt liv uden hoste og gener. 

Tror helte man skulle gøre cigaretter ulovlige.....og for den sags skyld også alkohol. Det er da langt 

farligere end damp. 

Ha en god dag. 

Maj 

J. Pedersen  
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